
Norges Sjakkforbund

Protokoll - Styremøte august 2022

Dato: 17.08.2022 kl 18.00

Møtet ble gjennomført som et digitalt møte.

Deltagere:

Joachim Nilsen
Benedicte Westre Skog
Frode Antonsen
Henrik Sjøl
Lasse Ø. Løvik
Sheila Stanford
Terje Lund
Kristine Ganz
Anniken Vestby
Jon Kristian Haarr - ikke tilstede

Styret er dermed beslutningsdyktig

Sak 22/7/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt

Sak 22/7/2

Oppdatering fra kontoret
Generalsekretær oppdaterer om status på kontoret etter sommerferien. 

Styret tok orienteringen til etterretning.

Sak 22/7/3

Oppdatering fra ECU-kongressen
Vedlagt følger rapport fra ECU-kongressen fra vår delegat Morten Madsen. 

Vedtak
Styret tok oppdateringen til orientering.
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 22/7/4

Oppdatering fra Chennai
Generalsekretær informerer om erfaringer som delegat i Chennai.

Vedtak
Styret tok oppdateringen til orientering.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 22/7/5

Innføre Slack som verktøy for internkommunikasjon
Sentralstyret i NSF og Forbundsstyret i USF kommuniserer i dag ved hjelp av e-post, noe som kan føre til
lange tråder, noe som igjen kan gjøre det krevende å få oversikt.
 
Ber derfor om at Sentralstyret tar stilling til følgende forslag:
 
NSF/USF søker om pro-abonnement hos Slack, dette er gratis for non-profits/frivillige organisasjoner.
Offerspill Sjakklubb bruker dette i dag, og har fått innvilget tilsvarende søknad.
 
I Slack kan man opprette ulike kanaler, legge til medlemmer i spesifikke kanaler (fordelt på NSF og USF,
f.eks.) og på den måten ha en mer oversiktlig og effektiv internkommunikasjon enn ved bruk av e-post. Her
er er det enkelt å opprette polls, legge ved filer, etc.
 
Verktøyet er tilgjengelig for Mac, PC, mobil, osv. 

Introduksjon til Slack (video): https://www.youtube.com/watch?v=q19RtuCHt1Q&ab_channel=Slack

Vedtak
NSF søker om pro-abonnement hos Slack som non-profit og benytter dette til internkommunikasjon mellom
styremedlemmer og generalsekretær fremover. Leder tar ansvar for å søke. Styresamling i september
benyttes til å gi demo.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 22/7/6

Redaktører i Norsk Sjakkblad
Per i dag er Maud Rødsmoen og Joachim B. Nilsen engasjert som redaktører med kontrakt ut året. Neste
utgave er ventet i postkassen ila. august, og de har med det én utgave igjen av sin kontrakt (leveringsfrist
sent i oktober). 
 
1.0 Er det problematisk at nåværende President også innehar rollen som Redaktør for Norsk Sjakkblad?
 
1.1 Hvis ja, så må NSF finne nye redaktører. Rødsmoen har indikert at hun ønsker å fortsette.
 
1.2 Hvis ikke, ønsker NSF å forlenge med nåværende redaktører? Her bør det være aktuelt å innhente
innspill fra miljøet og prate med redaktørene. Skal stillingen(e) lyses ut? 

2.0 Forslag om å endre navn fra Norsk Sjakkblad til Sjakkbladet

Vedtak
Styret finner ingen interssekonflikt i at president også fungerer som redaktør og støtter at Nilsen fortsetter i
rollen. 
Endring av navn tas ikke stilling til nå.
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 22/7/7

Forslag til møteplan ut februar 2023
Hva: Styresamling lunsj-til-lunsj, Når: fredag 23. september kl. 13.00 til lørdag 24. september kl. 14.00

Hva: Styremøte digitalt, Når: tirsdag 25. oktober kl. 18.00

Hva: Styremøte digitalt, Når: tirsdag 22. november kl. 18.00

Hva: Styremøte og juleavslutning, Når: torsdag 15. desember kl. 17.30

Hva: Styremøte digitalt, Når: tirsdag 17. januar kl. 18.00 

Hva: Styremøte digitalt, Når: tirsdag 21. februar kl. 18.00

Vedtak
Møteplanen vedtas med følgende endringer:
 
Møtet i desember avholdes digitalt, tirsdag 13.desember. 
Møtet i januar avholdes fysisk, med middag, fredag 20.januar kl. 17.30
 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 22/7/8

Endring av navn på klasser i Landsturneringen
Klasse Senior 50 +  endres til Senior 50
Klasse Senior 65 + endres til Senior 65
Klasse Senior 50+B endres til Senior B
 
Begrunnelse:
 
Pluss-tegnet er unødvendig, og brukes heller ikke internasjonalt
 
Senior B er en bedre betegnelse enn Senior 50 B, da den er åpen for alle seniorer under 1600 i rating.

Vedtak
Forslag til endring av navn vedtas og endres i reglementet for Landsturneringen. De to neste arrangørene av
Landsturneringene gjøres oppmerksom på endringene. 
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 22/7/9

Chessparty, staus og veien videre
I februar ble det avholdt et møte med Kjentfolk, Eirik, HC og Frode med følgende agenda:
 
Innspill til agenda:
 1.  Hei og oppdatering fra sist, organisering NSF mv. 
 2.  Samarbeidsform, kontaktpersoner mv. 
 3.  Status Chessparty 
    *   Samarbeidspartnere og tilbakemeldinger for dato 2022 (19-25.sept) 
    *   Plan og ambisjon for kommende arr.
                                                              i.      17-21. Mai 2023
                                                            ii.      8-12. Mai 2024
                                                          iii.      21-25. Mai 2025
 
Oppdatert informasjon: 
Det er inngått avtale mellom NSF og Kjentfolk med samarbeidspartnere om arrangementet ChessParty. Etter
inngått avtale har denne blitt oppdatert med 2 tilleggsavtaler (vedlegg). Det var tidligere generalsekretær
som forhandlet fram avtalen med bistand av HC Sagevik.  Arrangementet ble pga pandemien avlyst/utsatt.
NSF har fått utbetalt et forskudd på kr 300.000 samt en koronastøtte på ca kr 400.000. 
Arrangementet har vært oppe til behandling i de 3 siste styrene. Av forrige styre fikk jeg i oppdrag å ta
kontakt med Kjentfolk for å diskutere avtalen og hvilke planer de hadde for arrangementet. Sammen med
Eirik og HC hadde jeg et møte på Oslo Convention Center. Det ble klart formidlet at Kjentfolk anså at avtalen
fortsatt var gjeldende og minnet på både forskuddet og utbetalingen av koronastøtte. Avtalene ble sjekket
juridisk av Guru, og hun var også av den oppfatning at vi fortsatt var bundet av dem.
Kjentfolk ønsket å arrangere i august/september i år hvis de fikk ja fra Magnus Carlsen. De meldte aldri
tilbake som lovet hvordan saken stod innen den fristen de fikk. Toget for i år er selvsagt gått, men de var
klare på at da ble det 2024. 
Til tross for gjentatte forsøk på kontakt med Anders Lindstad i Kjentfolk har jeg ikke fått tak i ham. Hva som
er status vet jeg derfor ikke pt. 
Med bakgrunn i den krystallklare tilbakemeldingen vi fikk i møte om at dette har de stor tro på og vil
arrangere med eller uten NSF. De har forøvrig iflg Lindstad avtalt med HC at han blir en del av Kjentfolks
arrangementstab.
 
Punkter til diskusjon
- skal vi terminere avtalen med risikoen at vi må tilbakebetale de 300.000 vi har fått?
- hvis nei på punkt over; hvordan skal vi i praksis gjennomføre våre forpliktelser etter avtalen? 
- hvis ja; hvordan vil det se ut for verden rundt oss at vi lar et kommersielt selskap som Kjentfolk arrangere
dette uten at NSF eller lokale sjakklubber er involvert. 

Vedtak
Styret innhenter juridisk kompetanse for å gå gjennom avtalene med tanke på å få terminert/endret avtalen.
Da med sikte på en mer hensiktsmessig avtale på vegne av forbundet, der vi har større mulighet til å påvirke
type arrangement  og hva forbundet forplikter seg til. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 22/7/10

Bruk av NM-tittel, formelt og uformelt, for turneringer
Bergen Spillfestival både brukte betegnelse «NM i Cafésjakk» og uoffisielt NM i div disipliner. Vi gjorde et
vedtak i styret for en tid tilbake om at det er forbundet som eier NM-titler og at de ikke kan benyttes uten
godkjenning. 
 
Hvordan ønsker vi at dette skal håndteres fremover mtp. annonsering og informering?

Vedtak
Styret ønsker at bruk av benevnelen NM skal måtte godkjennes av forbundet. 
Turneringsleder tar kontakt med diverse om har benyttet benevnelsen uten godkjenning av forbundet om
dette. Vurdering om online-turneringer skal inngå i våre terminlister tas opp til behandling på et senere
tidspunkt. 
Vedtaket var enstemmig.

Side 4 av 9

Dokumentet er digitalt signert av: SBS, JBN, AV, BWS, FA, HS, LØL, TL



Sak 22/7/11

Oppdatering på den internasjonale sjakk-kalenderen
Rask status på kommende internasjonale arrangementer. Hva skjer i sjakkverden og hvor er det viktig og
ønskelig at NSF er representert? 

Forslag: Kontoret utarbeider, sammen med President, en rask oversikt over representasjonsmuligheter for
NSF i kommende periode. 

Styret tok forslaget til etterretning.

Sak 22/7/12

Diskusjon: Russisk deltakelse i fremtiden
Hvordan skal Norges Sjakkforbund stille seg til deltakelse fra Russland (og Belarus?) på arrangementer
fremover og eventuelt i 2023 om krigen fortsatt pågår?
 
Saken settes opp til diskusjon på styresamlingen i september. GS sjekker ut hva andre forbund gjør med
tanke på dette.

Sak 22/7/13

Behandling søknader om tilskuddsmidler
Vi har fått inn noen søknader om tilskuddsmidler til aktivieter for inkludering via sjakk. 
Vi har fått tildelt 125 000 fra Imdi til viderefordeling. Dette ble annonsert ut til klubbene og det ble gitt
mulighet til å søke om midler. 
Tilsammen har det så langt kommet inn 4 søknader på til sammen 35 500 kr. 
 
 

Vedtak
Samtlige søknader innvilges. Det sendes ut påminnelse om muligheten for å søke om støtte, samt mer
tydelige forslag til hva pengene kan brukes til.
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 22/7/14

Nominasjon til FIDE-kommisjoner
Etter at ny periode er påbegynt etter FIDEs kongress med presidentvalg, skal kommisjonene utpekes på
nytt. Dette skjer, slik jeg har forstått det, i oktober. Vi har blitt bedt om å nominere aktuelle kandidater og
fristen for innsendelse er 5.september. Under følger informasjonsmailen, pluss liste over alle kommisjonene
som settes.
 
 
 
Dear Federation Colleagues,
 
Thank you all for your support providing our continuous work for the benefit of FIDE and the whole chess
society.
 
As to the FIDE Handbook, new composition of the non-elected commissions need to be confirmed within 3
months after the elections of FIDE President:
 
“1.3     Commissioners (Article 1.4 to 1.8) will be appointed within 3 months of the end of the General
Assembly in which an election for FIDE President took place. Each appointment will be for a term which lasts
until the next Commission appointments are made in accordance with this article.”
 
Following inclusive approach, we would like our federations to be engaged in nomination process, therefore
we kindly ask you to suggest your nominees for the commissions.
 
Please, be aware that such suggestion is non-binding and does not guarantee the appointment, but would
allow us to be as inclusive as possible given that we would need dedicated people ready to provide their
practical input in drafting regulations, implementing development projects and assisting in improving the
overall management of FIDE. The regional and gender balance would also be followed in nominations.
 
The full list of the current non-elected commissions is available here:
https://handbook.fide.com/chapter/NonElectedCommissions2022
 
In order to be efficient with new appointments, we would kindly wait for your nominations sent to
office@fide.com by 5 September 2022.
 
When suggesting a candidate, please indicate:
 
1. A full name and a surname;
2. FIDE ID if available;
3. Preferred commission/s in priority sequence;
4. A short resume and motivation to be represented in the commission. Such resume should include the
respective experience and the motivation - suggestion on what projects/initiatives/working directions would
the candidate like to cover/initiate.
 
For the ease of administration please use “Commission Nominations” as the topic of the e-mail letter.
 
Looking forward to our fruitful work together.
 
Respectfully,
Arkady Dvorkovich
FIDE President
 
 
Arbiters’ Commission (ARB)
Athletes Commission (ATH)
Chess in Education Commission (EDU)
Commission for Women’s Chess (WOM)
Events Commission (EVE)
Fair Play Commission (FPL)
Global Strategy Commission (GSC)
Medical Commission (MED)
Planning and Development Commission (PDC)
Players with Disabilities Commission (DIS)
Qualification Commission (QC)
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Rules Commission (RC)
Social Commission (SC)
Systems of Pairings and Programs Commission (SPP)
Technical Commission (TEC)
Trainers’ Commission (TRG)

Vedtak
Styret sender forslag til egnede kandidater til GS innen kort tid. Forslagene samles og sendes til styret for
innspill før det innhentes dokumentasjon om kandidatene og nominasjonen sendes inn til FIDE innen
5.september.
Vedtaket var enstemmig.

Side 7 av 9

Dokumentet er digitalt signert av: SBS, JBN, AV, BWS, FA, HS, LØL, TL



Sak 22/7/15

Eliteserien, invitasjon, budsjett og retningslinjer
Det nærmer seg tid for å sende ut invitasjon til eliteserien og styret må ta stilling til innhold i invitasjonen,
lokaler, kostnader og dekking av kostnader for deltagerne. 
Prisene på hotell, rom og lokaler, har økt betraktelig etter Covid og vi ser et behov for å gå gjennom
rammene for eliteserien.
Slik det har vært til nå finansiseres kostnader knyttet til eliteserien stort sett gjennom deltageravgifter og
annet knyttet til NGP-er og andre mer lokale turneringer. Budsjettet kan vær noe vanskelig å lese ut av
vedtatt dokument fordi eliteserien, på grunn av finansiseringsmodellen, inngår i summene for toppsjakk og
turneringer sammen. I tillegg er det en liten utfordring at budsjettet gjerne følger regnskapsåret og
eliteserierunden begynner på høsten og avsluttes om sommeren. Hvilket års budsjett skal dekke hva?
 
I 2021 ble følgende tall vedatt i budsjettet: turneringsinntekter: 530 000 eller 500 000kr (litt vanskelig å si
siden kolonnene mangler overskrifter)
Utgiftsiden: Toppsjakk 200 000, Seriesjakk: 235 000 og NGP 120 000.
Siden inntektsiden er en samlepost for disse tre, må de stilles opp mot hverandre. Det ser vi også gjort i
regnskapet for 2021 som ble behandlet på kongressen. Det betyr at samlet sett er det budsjettert med et
underskudd på 25 000 kr for 2022. Det hentes nok midler fra andre steder også, men det er ikke spesifisert i
hverken budsjett eller regnskap. 
Noten i regnskapet for 2021: 
    

 
Riktig tall for vår 2022 er 135 360kr (tatt fra Tripletex nå). Det vil si at for sesongen 21/22, gikk det i pluss
med 65 667 kr. 
 
Å tenke et sesongbudsjett på 250 000 kr virker hensiktsmessig for sesongen 22/23.
 
Vedlagt følger en oversikt over kostander knyttet til dekking av hotell, samt prisene vi har fått for i høst, og
kostnadene for overnatting, kun novemberrunden, 51 870 kr. 
 
Fra gammelt av dekket forbundet en fast sats knyttet til overnatting, billigste overnatting i dobbeltrom i Oslo.
Det var et pensjonat og tallet var 250kr per natt. Det er jo noe urealistisk i dag, men å sette en fast sats kan
være fornuftig. Settes også en fast sum til dekking av reisekostnader, uavhengig av løsningen spilleren
velger, vil det gjøre kostnadene for forbundet mer oversiktelige og mindre sårbare for svingninger  priser.
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Flere av spillerne som deltar har alternativer til overnatting Oslo utover hotell, og kan da velge selv hvordan
de løser det. Ved å gi en fast sum, fjernes også kravet om dokumentering av utgiftene. 
 
Når det gjelder spillelokaler ble det klart at med endringene i pris, er det å benytte hotell lite bærekraftig.
Derfor har vi søkt om å kunne benytte kantinen her på Myrens Verksted og fått tillatelse til dette. Det kan da
også kombineres med kontorets lokaler. Det er sentralt i Oslo og lett tilgjengelig, samt stort nok og med gode
fasiliteter. 
 
Vedlagt følger oversikt over kostnader til reise/overnatting, budsjett for 2022 og invitasjonen for forrige
sesong.

Vedtak
Alle rundene avholdes i Oslo kommende sesong. Det settes en makssum for dekking av overnatting, 1600
per pers, per natt. Det vurderes mulighet for dispensjasjon for kravet om å være bosatt og reise fra
hjemregionen, særlig for studenter.
Turneringsleder og GS får mandat til å revidere invitasjonen i tråd med årest vilkår. 
Vedtaket var enstemmig.
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